

John Smith
2548 Slate Street
Surrey BC
V3T 2Y0

Dear: Mr. Smith,

You are now registered with Health Canada under the *Access to Cannabis for Medical Purposes Regulations (ACMPR)*. This registration certificate is your proof of registration. Please ensure that you read and abide by the terms and conditions of registration and by the requirements of the ACMPR.

Cher : M. Smith

Vous êtes maintenant inscrit avec Santé Canada en vertu du *Règlement sur l'accès au cannabis à des fins médicales (RACFM)*. Ce certificat d'inscription est votre preuve d'inscription. Veuillez-vous assurer de lire et de respecter les conditions auxquelles cette inscription vous assujettis ainsi que les exigences du RACFM.

Registered Person – Personne inscrite	
Registration Number - Numéro d'inscription :	MCR-38
Name of Registered Person - Nom de la personne inscrite :	John Smith
Name of Responsible Individual(s) for the Registered Person (if applicable) - Nom de la/des personne(s) physique(s) responsable(s) de la personne inscrite (le cas échéant) :	N/A
Daily Quantity - Quantité quotidienne :	3.5 g of Dried Marihuana / Marihuana séchée
Possession Limit - Limite de possession :	105 g of Dried Marihuana or its equivalent / Marihuana séchée ou son équivalent
Name of Health Care Practitioner who issued the Medical Document - Nom du praticien de la santé qui a fourni le document médical :	Amy Paterson Medical practitioner
Designated Person – Personne désignée	
Name of Designated Person (if applicable) - Nom de la personne désignée (le cas échéant) :	Jane Doe
Production Site – Lieu de production	
Production area – Aire de production :	Outdoors
Production Site Address - Adresse du lieu de production :	8963 Clark Street Surrey BC V3T 0Y2
Maximum Number of Plants Indoor - Nombre maximal de plants à l'intérieur :	0 marihuana plants / Plants de marihuana
Maximum Number of Plants Outdoor - Nombre maximal de plants à l'extérieur :	7 marihuana plants / Plants de marihuana
Maximum Storage Quantity - Quantité maximale en stockage :	2625 g of Dried Marihuana or its equivalent / Marihuana séchée ou son équivalent
Storage Address - Adresse de stockage :	8963 Clark Street Surrey BC V3T 0Y2
Registration Expiry Date - Date d'expiration de l'inscription:	2 Aug 2017

Please note that production should be conducted in a discreet manner and in accordance with all other relevant federal, provincial and municipal laws.

This registration certificate supersedes any other registration certificate, with the same registration number, issued by Health Canada prior to the effective date indicated in the top right-hand corner of this certificate.

If you have any questions, please contact Health Canada at:

E-mail: omc-bcm@hc-sc.gc.ca

Telephone: Toll-free at 1-866-337-7705

Veuillez noter que la production devrait être effectuée d'une manière discrète et en conformité à la législation fédérale, provinciale et municipale applicable.

Ce certificat d'inscription remplace tout autre certificat d'inscription qui porte le même numéro d'inscription, émit par Santé Canada avant la date de prise d'effet indiquée dans le coin supérieur droit de ce certificat.

Si vous avez des questions, veuillez communiquer avec Santé Canada au :

Courriel : omc-bcm@hc-sc.gc.ca

Téléphone : Sans frais au 1-866-337-7705